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Jeg har noteret mig, at der i fle
re år har været en løbende dis-
kussion om en "stiforbindel-
se" mellem Svanemøllestran-
den ogHellerup harm - en sti,
der p,asserer mellem WHO og
stranden. WHO har afskærmet
deres del af arealet og'rel der-
med frigivet det til kommunal
brug, men der sker tilsynela-
dende ikke mere. Som iwig
cyklist vil jeg gerne høre, om
dererenudvikling i sagen, el-
ler om den fortsat ligger "dødt"
fordi Itubenhavns og Gentoftes
kommunalforvalbringer ild<e
kan enes om udgifter qg andre
formalia?

Ptanlægger Ulrik Djup-
dræt, Teknik- og Mi$ø-
forvattningen, s\rarren

Din undren over at der end-
nu ikke er etableret en sti er
me,get forståelig. En sti over
WHGgrunden er med i cykel-
pakke III, der blev vedtaget
af Borgerrepnæsentationen i

2ffi8. Og der blev arbejdet på
at stien skulle stå klar senest
samtidig med den nye strand.
Du nærmer at formalia kan
væne en hindring, og det kan
man desværre godt sige ertil-
fældet her. Efter projektet blev
vedtaget, blev vejloven nemlig
ændret, og det giorde projelitet
cirka tre gange så dyrt. Der.
med kunne stien ikke anlæg-
ges for det afsatte beløb.

I et godt samarbejde med
Gentofte Kommune arbejder
vi imidlertid pa at der firdes
en løsning, og at der afsættes
de nødvendige eksta midler
til at etablere en god forbin-
delse både til fodgængere og
cyklister. Men desværre vil det
næppe blive fsrr næste soruneq,
at man kan gå og cykle lanæ
vandet til Gentofte.
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